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AGENDA ALGEMENE LEDEN VERGADERING D.D. 22 januari 2024 

 
Hierbij nodig ik u uit tot het bijwonen van de algemene ledenvergadering van 22 januari 2023, aanvang 

20.15 uur, in het clubhuis aan de Bijsterveldenlaan 1 te Tilburg. 

 

1. Opening voorzitter 

2. Mededelingen 

3. Vaststellen notulen algemene vergadering d.d. 11 april 2023 

4. Verkiezing bestuursleden seizoen 2023-2024: 

 

Statutair aftredend ingevolge artikel 12, eerste lid, van het Huishoudelijk Reglement zijn: De 

Secretaris en de afgevaardigde junioren.  

De secretaris Wim Drost en de afgevaardigde junioren Esther Mutsaers stellen zich herkiesbaar. 

 

Het bestuur stelt voor om: De secretaris Wim Drost en afgevaardigde junioren Esther Mutsaers te 

herbenoemen. 

 

Tevens willen wij u erop wijzen dat de functie afgevaardigde pupillen vacant is na het stoppen van 

Jack van Gestel. Leden die zich voor deze functie kandidaat willen stellen kunnen zich bij het 

bestuur (secretaris) aanmelden conform onderstaande procedure. 

 

Tot 22 januari 2024 zijn alle stemgerechtigde leden bevoegd tegenkandidaten te stellen, mits de 

kandidaat door tenminste drie leden bij het bestuur (secretaris) schriftelijk wordt aangemeld, en 

deze schriftelijk verklaart een eventuele benoeming te aanvaarden en welke functie hij/zij eventueel 

ambieert. 

 

 

5. Jaarverslag secretaris over de periode 1 juli 2022 tot en met 30 juni 2023 

6. Jaarverslag penningmeester over de periode 1 juli 2022 tot en met 30 juni 2023 

7. Vaststellen begroting seizoen 2023-2024 

8. Vaststellen contributie seizoen 2023-2024 

9. Verslag kascommissie en decharge penningmeester 

10. Verkiezing kascommissie 

11. Ontwikkelingen 

12. Rondvraag 

Voor aanvang van de vergadering wordt u in de gelegenheid gesteld de presentielijst te tekenen. Het 

tekenen van de presentielijst is ook verplicht. De agenda wordt gepubliceerd op de website alsmede ter 

inzage gelegd bij het wedstrijdsecretariaat. 

 

Toon de Kroon, 

Voorzitter 
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NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING 

Betreffende de algemene Ledenvergadering gehouden op dinsdag 7 maart 2023 in het clubhuis, 

Bijsterveldenlaan 1, Tilburg. 

 

 

 

Aantal aanwezige stemgerechtigde leden:  

18 jaar en ouder:    25 

Jonger dan 18 jaar:   0  

Totaal:              19 * 3 = 57   

 

Afwezig met kennisgeving: enkele JO23 trainers, Frank de Kievit, Esther Mutsaers 

 

 

AGENDAPUNT 1 

Opening voorzitter 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom op de algemene ledenvergadering 

van het seizoen 2022/2023.  

 

AGENDAPUNT 2  

Mededelingen 

Het is na enkele “coronajaren” weer een normaal seizoen geweest waarbij we weer een normaal jaar 

hebben gedraaid. De effecten van Corona zijn wel zichtbaar echter door de reeds eerder opgebouwde 

buffers hebben we deze jaren als club goed doorstaan. 

Enkele negatieve punten zijn het wegvallen van enkele vrouwenelftallen ook is ons senioren 2 wat meer 

een vriendenelftal was ook gestopt. We zijn echter wel gestart met maar liefst 4 Onder23 elftallen, we 

hopen door deze tussencategorie dat er meer jongeren de overstap naar de senioren zullen maken omdat ze 

zo nog enige tijd op zaterdag kunnen blijven spelen. 

 

AGENDAPUNT 3  

Vaststellen notulen algemene vergadering d.d. 7 maart 2023 

Notulen van de algemene ledenvergadering d.d. 7 maart 2023 worden vastgesteld zonder opmerkingen. 

 

AGENDAPUNT 4 

Verkiezing bestuursleden seizoen 2022-2023 

Statutair aftredend zijn de voorzitter Toon de Kroon en afgevaardigde senioren en dames Corné 

Schuurmans. Beide worden herbenoemd. Wim heeft aangegeven de vacante functie van secretaris te willen 

vervullen en heeft in Esther Mutsaers een afgevaardigde junioren/bovenbouw gevonden. Door het stoppen 

van Sven Huijsmans was de positie van Technische zaken onbemand echter deze kan ingevuld worden 

door Joeri de Beer. Verder stelt het bestuur voor de commissie Sportiviteit en Respect een vast plaats te 

geven in het bestuur. Deze zal door Michael Hultermans ingevuld worden welke eerder de secretaris 

positie had. De aanwezige stemmen met deze voorstellen in. 

  



 

Jaarverslag Sc ’t Zand seizoen 2022-2023 
  

 

Het clubhuis was in handen van Lisette en Harry, dit betreffen geen bestuursfuncties maar nemen wel een 

belangrijke positie in onze vereniging in. We zijn blij dat Gerda van Velsen dit heeft opgepakt en na een 

korte inwerkperiode inmiddels volledig zelfstandig draait. Ook de schoonmaak van het gebouw draait met 

nieuwe mensen weer naar behoren. Tevens hebben we inmiddels ook invulling voor het trekken van de 

wedstrijdlijnen (kalklijnen). Geen bestuursfuncties, maar misschien nog wel belangrijker, want zonder 

clubhuis en zonder lijnen kan er niet gespeeld worden. Vanuit het bestuur dank aan al deze mensen voor 

hun inzet. 

 

 

AGENDAPUNT 5 

Jaarverslag secretaris over de periode 1 juli 2021 tot en met 30 juni 2022 

De vergadering neemt kennis van het jaarverslag van de secretaris. Deze wordt zonder opmerkingen of 

bijzonderheden vastgesteld.  

 

 

AGENDAPUNT 6 

Jaarverslag penningmeester over de periode 1 juli 2021 tot en met 30 juni 2022 

Voor het seizoen 2021/2022 ziet het resultaat er iets anders uit aangezien daar de inkomsten iets lager zijn 

geweest ten opzichte van de begroting. De uitgave zijn met -/- €20.000,- lager omdat er in overleg met de 

kascommissie enkele balansposten zijn opgeschoond.  

 

De afdeling voetbal heeft in afgelopen periode minder uitgegeven dan begroot terwijl de contributies 

 (inkomsten) in lijn zijn gebleven. Onder andere de vervoerskosten zijn gestegen, dit is te verklaren doordat 

onze selectieteams hoog spelen en dus ook verder weg moeten om te voetballen. 

 

De overige activiteiten hebben echter wel minder opgeleverd, maar dit is te verklaren doordat er door 

Corona minder activiteiten georganiseerd konden worden. 

 

De vereniging is de coronajaren dus goed doorgekomen, echter hebben wij de exploitatie van het clubhuis 

in de stichting zitten en daar is het coronaeffect natuurlijk wel zichtbaar aangezien de kantine lange tijd 

gesloten is geweest en alle kosten wel door zijn gelopen. Hierdoor is een negatief resultaat ontstaan van € 

49.340,-. Ook de gestegen energiekosten hebben hier aan bijgedragen.  

 

Hierdoor zal er vanuit de vereniging een hogere bijdrage richting de stichting nodig zijn. Dit is dan ook de 

reden van de contributieverhoging. Hiermee hebben we de nieuwe begroting weer sluitend weten te 

krijgen. 
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AGENDAPUNT 7 

Vaststellen begroting seizoen 2022-2023 

Voor de begroting over het seizoen 2022-2023 houden we rekening met € 268.728,- aan inkomsten. De 

verhoging van de inkomsten wordt veroorzaakt door de contributieverhoging. De begrote uitgave zorgen 

voor een netto resultaat van €528,-. 

De afdeling voetbal heeft uitgave van €73.350,-. Deze zijn lager en dat heeft o.a. te maken met een 

verlaging van de vervoerskosten aangezien we geen 2e heren seniorenelftal meer hebben en het 

weggevallen dameselftal. 

Begrote ontvangen van activiteiten van €7.300,- met een klein overschot van € 400,-. We hopen dat we 

ook met een geheel open kantine ook de enveloppenactie weer op kunnen pakken welke ieder jaar toch een 

mooi positieve bijdrage levert. 

Ook de dames en jongenstoernooien zullen weer een positieve bijdrage leveren. 

Als laatste de afdeling sponsoring met een begrote inkomsten van €35.000,- en door iets lagere kosten 

zullen we daar een positieve bijdrage van €14.500,- aan over houden. 

We zijn wel 2 shirt-sponsoren verloren, maar gelukkig met CVB-Ecologistic en enkele andere is dit gat 

weer gevuld. 

 

Kosten/begroting Stichting: De energiekosten zaten op ca. €34.000,- echter deze hebben we nu begroot op 

maar liefst € 70.000,-. Dit betreft zowel stroom, propaan als ook water. Door onder andere de verwarming 

in de kleedkamers minder te gebruiken hebben we hier kosten mee weten te besparen die we nodig hebben 

gehad voor de gestegen elektraprijs. We hebben het nieuwe contract voor 1 jaar afgesloten om dan weer 

opnieuw te bekijken wat de prijzen doen. We hebben nog wel geluk met onze inkoop propaan aangezien 

dit goedkoper is dan gas. Dit alles kan ertoe leiden dat we b.v. de contributie niet zouden hoeven verhogen, 

maar dat moeten we de komende maanden nog nader bekijken. 

 

Belangrijk voor een positief saldo is het goed draaien van de kantine/clubhuis en de verschillende 

activiteiten welke we weer kunnen organiseren. 

 

Vraag uit de zaal: Denken jullie ook aan LED-verlichting en b.v. inkoop groene stroom? 

Ja, daar denken we aan, echter de velden en verlichting zijn van de gemeente en dus besparen we 

daar als vereniging niks mee. Wel zal de verlichting in het clubhuis omgezet worden naar LED. De 

gemeente is wel bezig om te onderzoeken waar en hoe de veldverlichting omgezet kan worden naar 

LED. 

  

 

AGENDAPUNT 8 

Vaststellen contributie 2022-2023 

Afgelopen seizoen hebben we een verhoging doorgevoerd en dit lijkt een goede te zijn geweest. En we 

hopen hiermee komend jaar wellicht geen verhoging door te hoeven voeren, maar daar is het nu nog te 

vroeg voor in het jaar. 
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AGENDAPUNT 9 

Verslag kascommissie en decharge penningmeester 

De voorzitter geeft het woord aan de kascommissie met als opmerking dat Jurgen hier aanwezig is, hij 

heeft het enkele jaren samen met Alphons gedaan. Alphons had al eerder aangegeven om te willen stoppen. 

Toine Jongbloeds en Johan van Gisteren hebben dit jaar meegekeken om te ervaren wat het is. Echter we 

moeten wel op zoek naar nieuwe leden aangezien voor Toine het éénmalig is. 

 

Afgelopen maanden zijn er diverse controles uitgevoerd voor zowel de vereniging Sc ‘t als de Stichting 

beheer ’t Zand en is tevens de jaarrekening besproken met het bestuur. Dit met name gericht op de 

opmerkingen en aanbevelingen van vorige controles en voortzetting van consequent beleid. 

Uit controle van de stukken en gevoerde gesprekken is gebleken dat de ingeslagen koers is doorgezet en de 

verbeteringen zijn doorgevoerd. Processen zijn beter geborgd en transparanter.  

We hebben vast kunnen stellen dat een aantal voorgestelde verbeteringen keurig zijn verwerkt en ingang 

gezet zijn en dat we elk jaar verbetering zien in de financiële verantwoording. 

 

Advies aan het bestuur is om een vaste datum voor de ALV te bepalen zodat het voor een ieder meer 

duidelijkheid geeft. Tevens het advies om een derde lid toe te voegen aan de kascommissie zodat er sprake 

van roulatie kan zijn en er vanuit meer hoeken naar de cijfers en de club gekeken kan worden. 

 

De kascommissie is van mening dat de jaarrekeningen een getrouw financieel beeld van de club geven en  

het handelen van het bestuur. 

 

Op basis van de uitgevoerde controle’s verzoekt de kascommissie de aanwezige leden om de 

penningmeester decharge te verlenen. 

 

De leden verlenen decharge aan de penningmeester. 

 

 

AGENDAPUNT 10 

Verkiezing kascommissie 

De kascommissie heeft aangegeven te willen stoppen maar is zeker bereid om aan de nieuwe leden van de 

kascommissie een goede overdracht te verlenen. Tevens is het de wens om een derde lid toe te voegen aan 

de commissie. Vanuit de vergadering melden zich echter geen gegadigden. 

 

De kascommissie wordt bedankt voor hun uitgevoerde werkzaamheden.   
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AGENDAPUNT 11 

Ontwikkelingen 

Traject overname opstallen 

Zoals reeds enige tijd bekend wil de gemeente o.a. de kleedkamers van diverse voetbalclubs in Tilburg 

overnemen en terug verhuren aan de verenigingen. Er zijn inmiddels taxaties uitgevoerd van opstallen en 

er ligt een formule om de waarde te bepalen. Als dit afgerond is komt er geld vrij waarmee we kunnen 

kijken naar verduurzaming van het clubhuis zoals zonnepanelen.   

Er zijn enkele die zich afvragen waarom de kleedkamers aan de gemeente verkocht moeten worden, maar 

we weten dat er diverse grote kosten aan zitten te komen als dak/verwarming etc. We hebben al een 

waterlekkage gehad die door een pilotfase gelukkig door de gemeente opgelost is. Voor de toekomst is het 

beter dat dergelijke kostenposten voor de gemeente zijn en niet ten laste van de club kunnen komen. Dit 

proces loopt al een aantal jaren, maar we komen naar een einde. 

 

Bestuur, wie willen we zijn als club: 

Als bestuur hebben we met de nieuwe aanvullingen al een sessie gehad om te bekijken hoe we ons in de 

toekomst op de kaart kunnen zetten en wie en wat we willen zijn als club in deze veranderende 

maatschappij. Hier zullen we nog een vervolg aan geven. 

 

Bouw Flex-woningen: 

De gemeente is van plan om op het trapveldje naast veld 5 en het rode gebouw 105 flexwoningen neer te 

zetten. Als voetbalclub, maar ook de tennis en wielervereniging begrijpen deze locatie niet. Er is vanuit de 

overheid echter hoge druk om dergelijke woningen neer te zetten en dus zal het lastig zijn om dit tegen te 

houden. Ook omwonende hebben diverse vragen gesteld. Corné is bij enkele bijeenkomsten aanwezig 

namens de vereniging. Onder andere onze veldverlichting van veld 5 zal bij de woningen zichtbaar zijn.  

Daarbij komt nog dat het rode gebouw naar voren uitgebreid gaat worden waardoor de verkeersbelasting 

ook nog eens zal toenemen. We zullen als vereniging dit blijven volgen. 

 

Sportiviteit en Respect: 

De laatste tijd merken we dat onze S&R-commissie het erg druk heeft. Diverse irritaties en soms ook 

vechtpartijtjes zorgen voor de nodige aandacht. Dit is overigens bij meerdere clubs het geval maar zorgt 

wel voor negatieve aandacht. Daarnaast is er tijdens een toernooi een brandje ontstaan in een huisje waar 

overnacht werd door jongen spelers.  

Dit alles heeft er voor ons als bestuur voor gezorgd dat we weer scherper toe willen zien op regels en 

voorschriften en zaken als een draaiboek voor toernooi deelname willen maken. We willen ons liever met 

positieve zaken bezig houden. Ook de rol van ouders is hier van belang, we volgen de spelers soms al vele 

jaren, maar wellicht moeten we ook iets registreren als er ouders zijn die zich niet aan de regels houden.  

Tijdens infobijeenkomsten tijdens het opstarten van het nieuwe seizoen zal hier wel extra aandacht aan 

gegeven worden. Een mogelijkheid is dat de teams verplicht zullen worden om een ouderbijeenkomst te 

organiseren bij de opstart van het bestand waarbij het technisch beleid maar ook het gedrag duidelijk 

besproken zal worden. 

 

Vanuit de TC zal er meer aandacht gegeven worden om ons beleid uit te dragen aan leden zodat duidelijk 

is waar we met de teams heen willen. 
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AGENDAPUNT 12 

Rondvraag 

Vrouwenvoetbal is weggevallen, wat is de toekomst bij ’t Zand voor de meidenteams? 

We willen als ’t Zand zeker in de toekomst weer een vrouwenteam faciliteren, maar we moeten weer 

bouwen. We weten dat er enkele dames wellicht weer willen terugkeren naar Sc ’t Zand, dus we hopen 

daarmee weer een basis te hebben voor de toekomst. Dit moet ook duidelijk naar de jeugd 

(MO15/MO17) gecommuniceerd worden. 

 

Geef het damesvoetbal dan ook dezelfde aandacht als het herenteam, te denken aan speler/team van de 

week ook bij het Dames1 team in plaats van alleen bij Heren1. 

Dit is wel geweest echter door het ontbreken van een vrijwilliger die dit wilde organiseren is men 

hiermee gestopt. 

Bij Heren1 is het ook gestopt door gemis aan organisatiekracht. 

 

Hoe is de doorstroom naar seniorenvoetbal zondag in de toekomst aangezien er nu een JO23 opgestart is. 

We zijn nog steeds een zondagclub voor onze senioren. De KNVB heeft de mogelijkheid gegeven van 

de O23 categorie. Hiermee geven we de jeugd de mogelijkheid om nog enkele jaren op zaterdag te 

spelen, maar daarna willen we ze graag op de zondag in een seniorenteam toevoegen. 

De komende jaren hebben we echter wel minder instroom naar de senioren aangezien we de dubbele 

leeftijdscategorie (O21/O23) hebben die nog op zaterdag blijft. Dus we kunnen te maken krijgen met 

minder seniorenelftallen op zondag, maar we zijn nu wel gegroeid in leden voor de O23 categorie. We 

gaan komend jaar werken aan een O23 selectie team zodat we in de toekomst dit als doorstroom naar 

b.v. Sen2 kunnen gebruiken wat als aansluiting moet dienen naar een Sen1. 

 

 

AGENDAPUNT 13 

Sluiting  

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering onder dankzegging aan eenieder voor de 

aanwezigheid, het meedenken en de goede discussies. Tot de volgende keer 

 

 

Wim Drost 

Secretaris 
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JAARVERSLAG  SECRETARIS SEIZOEN 2022-2023 

 

Bestuurssamenstelling 

 

 -Voorzitter: Toon de Kroon 

 -Secretaris: Wim Drost 

 -Penningmeester: Frank Ficheroux 

 -Afgevaardigde Senioren: Corné Schuurmans 

 -Afgevaardigde Junioren: Esther Mutsaers 

 -Afgevaardigde Pupillen/Kabouters: Esther Mutsaers/Corné Schuurmans 

 -Afgevaardigde Vrouwen en meisjes: Corné Schuurmans 

 -Afgevaardigde Technische Commissie: Joeri de Beer 

 -Afgevaardigde Sportiviteit en Respect: Michael Hultermans 

 

Algemeen 

 

Het ledenverloop over het afgelopen seizoen is niet extreem geweest en het fundament onder de vereniging 

is in tact gebleven. Voor de komende jaren voorzien we wel problemen met de aanwas van pupillen en 

kabouters aangezien dit dalende is. Tevens zijn we als vereniging zoekende naar vrijwilligers die zich met 

name op de jongste leeftijdscategorie in willen zetten. Clubs welke dichter in de buurt van de 

nieuwbouwwijken van Tilburg liggen lijken dit probleem minder te hebben.  

 

Tevens merken we een verandering in normen en waarden bij zowel spelers als supporters door een 

stijgend aantal voorvallen waarbij zowel de tuchtcommissie van de KNVB als ook onze eigen commissie 

Sportiviteit en Respect betrokken is geweest. Dit krijgt van ons als bestuur extra aandacht bij het aannemen 

van nieuwe leden als ook bij de teamopstart van het seizoen. 

 

Graag willen we zowel de actieve leden als de vrijwilligers dank zeggen voor hun begrip medewerking en 

inzet waardoor we deze nare periode vooralsnog achter ons hebben kunnen laten. 

 

 

Wim Drost 

Secretaris 

 

 

 

 


